
 ÅRSBERETNING 2021 LANGANGEN VELFORENING 

 I  nnkalling �l årsmøte 2022 

 Sted:  Gymsalen, Langangen skole 

 Tid:  onsdag 2. mars kl 1800. 

 Dato for innsendelse av forslag er senest 14 dager før årsmøte,  16. Februar 2022 og sendes 
 pr e-post �l : velforeningen@langangen.com 

 Medlemskap kan tegnes på årsmøtet, 150,-/år. E�er avslu�et årsmøte blir det hyggelig 
 samvær med pizza og drikke �l. 

 Alle er hjertelig velkommen, men kun medlemmer er stemmebere�get. 

 Styret, Langangen Velforening 
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 Leder har ordet 
 2021 ble nok et år preget med pandemi. Med mange restriksjoner så ble årsmøte 2021 
 gjennomført i høst på Langangen skole. Velforeningen har gjennomført de fleste 
 styremøtene på teams, så det ble stor gjensynsglede da vi gjennomførte styremøter i høst 
 ansikt �l ansikt. 

 Det har vært et år med mye ak�viteter for Langangen Velforening. Det største 
 gjennombruddet for våre saker er at Langangen har få� utvidet fortau over Langangen bru 
 og få� fortau �l Kjøyaveien. Velforeningen har gjennom hele året prøvd å ha en god dialog 
 med Nye veier, det skal sies at det er mye jobbing og lite gjennomslag. 

 Velforeningen har laget en velkomstbrosjyre. De�e er noe velforeningen skal dele ut �l de 
 som fly�er �l Langangen. Vi ønsker at de som fly�er inn �l vår koselige bygd skal vite om alle 
 muligheter de har. Håper de�e blir posi�vt mo�a�. 

 Takker alle som tar kontakt med oss for saker og meninger. Håper på mange gode 
 diskusjoner også fremover. De fleste er nok enige om at vi ønsker at Langangen fortsa� skal 
 være en fin og rolig bygd med utvidelser av industrifelt og boligtomter. TVB Bolig er de nye 
 utbyggerne av  Solheimfeltet. Her varsler de oppstart vinter 2022, noe som er veldig gledelig. 

 Jeg vil �l takke styret for en kjempebra innsats med mange oppgaver, der all arbeidsinnsats 
 blir gjennomført på dugnad. 

 Marthe Nøklegård 
 Leder, Langangen Velforening 

 Styret i Langangen velforening har bestå� av følgende personer i 2021: 

 Leder:  Marthe Nøklegård  959 68 151 
 Nestleder  :  Are Solli  908 55 824 
 Kasserer  :  Magne Wiersdalen  971 99 815 
 Sekretær:  Mona Aaby  952 49 827 



 Styremedlemmer: 
 Kris�n Storemyr, 
 Helge Berg Aasetre, 
 Karol Belko, 
 Terje Almvik, 
 Gudveig Hagen 

 Valgkomite: 
 Thorunn Nerisen 
 Sissel Abrahamsen 
 Else Marie Kokkersvold 

 Revisor: 
 Sten Bråten  og Ellen Klippenberg 

 STYRESAMMENSETNING 

 I 2021 har styret vært fulltallig, med begge kjønn representert. 

 Valgkomiteen har vært fulltallig med tre medlemmer. 

 Saker som velforeningen har jobbet med i 2021: 

 Nye E18 Langangen-Lanner 
 Nye Veier har i år startet opp med anleggsarbeider. Vi har i forbindelse med anleggstrafikken 
 få� gang- og sykkels� fra Langangen bru �l Kjøyaveien. De�e er en gladsak som Langangen 
 Velforeningen har jobbet for i mange år. Vi jobber kon�nuerlig med rystelsesmålinger, 
 trafikksikkerhets�ltak, støyskjermer og utbedringer av veier. Det er mye jobb. 

 Vi har i samarbeid med Nye Veier ha� åpent informasjonsmøte i høst som gikk ut på å få ut 
 informasjon om hvor veien kommer �l å gå, hvordan bruene blir bygget, anleggstrafikken og 
 hvordan de�e vil påvirke oss i Langangen i byggeperioden. Det var greit oppmøte, det var 4 
 stk fra Nye Veier og entreprenør, som orienterte og spørsmål ble besvart. 

 Friarealer og rekreasjon i bygda. 

 Langangen har flere flo�e badeplasser. Velforeningen har anlagt badeplass for store og små 
 inne i Markavegen. Velforeningen bidrar med midler for å vedlikeholde stranda, og Karol 
 Belko har enda e� år ha� ansvar for å klippe gress og rydde på plassen. 

 Friareal Hjertevika. 
 Velforeningen har jobbet for å synliggjøre friarealet og badeplassen på kommunens tomt i 
 Hjertevika. Friarealet ligger i nordenden av båthavna. I 2020 ble det sa� opp skilt som 
 markerer at de�e er et regulert friområde. Velforeningen har en benk stående her. Stor takk 
 �l de som bidrar med rydding av friarealet. 



 Solheimfeltet 
 Det er med stor op�misme for Solheimfeltet velforeningen møter det nye året. TVB bolig har 
 overta� prosjektet, og i september hadde velforeningen si� første møte med de nye 
 utbyggerne. Det har hele veien vært god dialog mellom nye utbyggere, grunneiere av 
 Solheim og velforeningen. I desember underskrev entreprenør som har få� ansvar for 
 infrastrukturen kontrakt med TVB bolig. Det er GS Maskin AS som har få� arbeidet. I 
 skrivende stund fikk velforening akkurat beskjed om at IG (igangse�elses�llatelsen)er 
 godkjent fra Porsgrunn kommune, og snart ruller de første maskinene inn på feltet. 
 Tomtesalg er tenkt sommeren -22. 

 Informasjonsbrosjyre �l nye beboere i Langangen 
 Vi har utarbeidet en informasjonsbrosjyre for å ønske velkommen og orientere om 
 velforeningens betydning for bygda, samt  at den informerer om �lbud og ak�viteter som 
 finnes i Langangen.  Denne brosjyren er delt ut personlig  sammen med en blomst. Gudveig 
 har ha� ansvaret for de�e, og så langt er det delt ut 12 stykker �l forholdsvis nye huseiere. 

 Kollek�vt i Langangen   
 Det har over flere år vært ønsket busskur for beboere i Langangen ved de gamle 
 bussgarasjene. Velforeningen har få� beskjed fra fylkeskommunen om at det vil bli et 
 busskur her pga antallet pås�gninger i løpet av et år. Dessverre så tar planleggingen av de�e 
 lang �d. Velforeningen har prøvd å få en fremdri�splan, men har så langt ikke få� noe 
 respons på de�e. 

 Lekeplass Myrhaugveien 
 Det er veldig hyggelig at lekeplassen blir brukt, og styret håper at flere ser muligheten �l å 
 bruke denne plassen. Velforeningen re�er en stor takk �l Inger Moholt som også i 2021 
 bidro med plenklipping på lekeplassen. Sammen med Karol Belko fikset de at det var 
 hyggelig på lekeplassen. Velforeningen er helt avhengig av velvillige hjelpere i bygda for at vi 
 skal kunne ha ei trivelig bygd å bo i. 

 Eksisterende E-18 Bru Langangen 
 Velforeningen jobber for at eksisterende E18 bru rives når de nye bruene er ferdigs�lt. Vi har 
 ha� møter med poli�kere fra Stor�nget, fylket og lokalt da de�e må bestemmes poli�sk som 
 et ny� prosjekt med ny finansiering. Velforeningen har skrevet brev �l alle fylkespar�er og 
 bedt dem om å behandle de�e i sine fylkespar�er. Velforeningen har påpekt at vi ikke ønsker 
 mer trafikk i Langangen ved ulykker eller planlagt vedlikehold, og at de�e må løses ved at 
 det monteres trafikkreguleringsbommer på de nye broene. 

 Klage �l statsforvalteren. 
 Høsten 2021 ble velforeningen bekymret for plastrør som ble lagt fra Kokkersvold, via 
 Kokkersvoldbekken og ut i Langangs�orden. Vi sendte mail �l Porsgrunn kommune i oktober 
 2021.  Svar fra kommunen lot vente på seg, og det var først i en ar�kkel trykket i PD i 
 november som gjorde velforeningen oppmerksomme på at Nye Veier hadde få� 
 utslipps�llatelse, med godkjenning  �l utslipp 02. 11.21 og klagefrist på utslipps�llatelse i 
 slu�en av november. Da ble det en stor og �dkrevende jobb sa� i sving. Velforeningen fikk 
 naturoppsynsmannen, sportsfisekre og Bird Life Telemark �l å u�ale seg faglig, sam�dig som 
 velforeningen må�e lese seg opp på dokumenter. Velforeningen sendte klage �l 
 statsforvalteren  21. nov. Da hadde vi ha� 14 dager på se�e oss inn i saken, samt få med oss 



 andre fagpersoner. I desember fikk vi svar fra statsforvalteren at saken blir behandlet i 
 starten av 2022. 

 Storås som �-topper’n? 
 Grunneier s�ller seg posi�v �l velforeningen  s henvendelse  om at Storås kan foreslåes som 

 en av �-topper`n. Saken ligger nå hos Ti-Topper-gruppa i Grenland. Velet  lar saken bero �l vi 

 hører noe mer fra Ti-topper-gruppa. 

 Fiber 
 Velforeningen har jobbet inn mot kommunen i forhold �l husstander i Langangen som 
 mangler fiber. De�e har vært, og er fortsa� en tung prosess. Porsgrunn kommune var 
 posi�ve �l å få de�e �l.   Da Velforeningen i mars var i kontakt med Telenor var de også 
 posi�ve.  E�er de�e, må�e det flere purremailer �l Telenor for å få videre dialog om hva 
 som kom �l å skje. Først i august fikk velforeningen endelig svar igjen, men da avslo Telenor 
 hele prosessen, og det var ikke lengre velvilje å finne. Porsgrunn kommune er igjen kontaktet 
 og informert. De har lovet at de skal ta de�e videre. 

 Mudring i sundet inn �l Ønna. 
 Da det ble lagt ny vannledning i Langangs�orden og inn mot Ønna, ble velforening kontaktet 
 fra engasjerte privatpersoner som ønsket at velforeningen skulle ta videre muligheten for 
 mudring inn �l Ønna. Velforeningen gjorde noen undersøkelser i forbindelse med de�e, men 
 da det viste seg at de�e er en årelang og kostbar prosess valgte velforeningen å ikke jobbe 
 videre med saken. I november ble vi på ny kontaktet med ønske om at velforeningen tar tak i 
 de�e. Det ble vedta� på styremøte i desember at velforeningen er posi�ve, men at styret 
 trenger hjelp for å ha kapasitet �l å få �l de�e. 

 Almedalstjenna. 
 I samarbeid med 1. Herøya speidergruppe  har velforeningen jobbet for å finne en løsning på 
 hvordan vi kan te�e demningen slik at vannet i Almedalstjenna ikke renner ut, men at det 
 fortsa� kommer vann ut i bekken. Det har vært god dialog med grunneier og en løsning er 
 innenfor rekkevidde. Nå venter vi på rik�g vær for å få fullført “prosjekt Almedalstjenna”, så 
 vil det på dugnad, forhåpentligvis bli en bra løsning og igjen vann i Almedalstjenna. 

 Aldersboliger. 
 Velforeningen har få� henvendelser angående uroligheter ved aldersboligene i Sundbakken. 
 Velforeningen har ha� en svært god dialog med Porsgrunn boligs��else rundt tema. 
 Porsgrunn boligs��else understreker at folk  som bor i Langangen og som søker på leilighet 
 blir prioritert. U�ordringen har vært at noen leiligheter har stå� tomme, noe ikke 
 kommunen har mulighet �l så lenge det er trengende de må hjelpe. De oppfordrer folk som 
 ønsker leilighet �l å søke! 



 Fartsmåling ved bu�kken 
 Det har bli� gjennomført fartsmålinger gjennom Langangen. De�e ble u�ørt i perioden fra 
 28 august- 16 september. Resultatet var rela�vt var lav trafikk, men stor andel var over 
 fartsgrensen. Fylkeskommunen vil gjennomføre �ltak. Velforeningen ønsket fartsmålinger i 
 sommertrafikken, men dessverre så ble de�e gjennomført på høsten. 

 Benker 
 Benkene ble sa� ut i mai ved: Aldersboligene (1 stk), bussholdeplassen på Nøklegård (1stk), 
 Markavegen (1 stk), utkikkspunkt båthavna (2 stk),  Motsa� side av bu�kken, i kryss inn �l 
 Myrhaugveien (1 stk) , rundkjøringen på Nøklegård (1 stk) og ved den gamle bussgarasjen (1 
 stk.) 
 Benkene ble ta� inn på høsten og blir oppbevart på Nøklegård. 

 Sosiale �lstelninger og medlemsmøte. 
 Det ble i vel-regi ikke arrangert kafe-salg på 17. mai og St.Hansfeiringen i båthavna ble 
 avlyst. I følge vedtektene �l velforeningen skal det avholdes et medlemsmøte i løpet av året. 
 De�e  fikk vi gjennomført  e�er avholdt årsmøte. Det var godt oppmøte og velforeningen 
 fikk konstruk�ve og gode �lbakemeldinger fra engasjerte medlemmer. I november  ønsket 
 velforeningen velkommen �l  åpent informasjonsmøte, hvor Nye Veier og underentreprenør 
 var �l stede. Det var greit oppmøte, men velforeningen hadde ønsket at mange flere av 
 sambygdingen ha� mø� opp. 

 Juletre ved kirken. 
 Juletre ved kirken ble i tradisjonens tro sa� opp og tent helga i 1. advent Langangen 
 velforening takker Jan Erik Langangen for sponsing av tre, også i 2021.  

 ANDRE SAKER VELFORENINGEN HAR JOBBET MED: 
 Promotering av bygda  . 
 Velforeningen har ha� god dialog med diverse dagspresser, som har vært gode �l å skrive 
 om bygda vår. Omtale i media er en strategi velforeningen har beny�et for å vise bygda 
 utover Langangens grenser.  Sosiale medier som Instagram og Facebook er også kanaler 
 velforeningen bruker. 

 Helse- og ak�vitetssenteret (Velferden) 
 Vi er i te� dialog med lederen for Helse- og ak�vitetssenteret ("Velferden") vedrørende 
 utviklingen i Langangen. Planen var å starte opp igjen 5. januar, men på grunn av 
 smi�eøkingen av Coronaen og problemer med bemanningssituasjonen er det bli� utsa�. 

 Hjelpe privatpersoner. 
 Det er flere personer som henvender seg �l velforeningen og det er posi�vt. Det er ønskelig 
 at henvendelser, �ps og ideer kommer skri�lig, da det er mange som kontakter oss. Vi 
 forsøker så godt vi kan å hjelpe, men dessverre er det ikke alle saker vi har kapasitet �l å 
 engasjere oss i. Det ønskes likevel at folk fortsa� tar kontakt med oss. 



 Besøk av poli�kere i bygda. 
 I begynnelsen av september kom flere poli�kere fra SP �l bygda for å se hvordan 
 frivilligheten jobber i et lita bygd. Det s�lte representanter fra idre�slaget fra både sky�er- 
 og fotballgruppa, Historielaget var på plass, representanter for fri�dsklubben og Langangen 
 musikkorps var også �lstede. Velforeningen hadde ansvar for å vise poli�kerne rundt på 
 skolen vår, for så og avslu�e ved klubbhuset hvor de forskjellige representanter kunne ta opp 
 aktuelle saker. 

 Budsje� 2022 Velforeningen 
 Inntekter: 
 Medlemskon�ngent:  18000,- 120 stk 
 17. Mai kafe:  8000,- 

 Utgi�er: 
 Kontorutstyr:  -3000,- 
 Servering:  -6000,- 
 Vedlikehold badestrand:  -7000,- 
 Stø�e annet:  -2000,- 
 17. Mai kafe  -4500,- 
 Sankthans feiring:  -2000,- 
 Vedlikehold lekeplass:  -3000,- 

 Inntekter:  26000,- 
 Utgi�er:  -  27500,- 
 Tap:  -1500 

 Regnskap 2021    

 Velforeningen har egen vipps nummer: 564600 

 Velforeningen: 
 Beholdning bank pr. 31/12-2020:  107 971.72,- 
 Inntekter: 
 Medlemskon�ngent  :  17397,-  116 Medlemmer 
 Andre  :  0,- 
 Utgi�er: 
 Kontorutstyr  :  -3505.50,-  ink. print årsrapport 
 Fri�dsområder  :  -2347,-  Grillplass etc. 
 Møter  :  -2333.30,-  Årsmøte, Nye Veier 
 Tilbakebet. medl.  :  -300,-  Kon�gent 
 Gebyrer  :  -458.50,-  Bankgebyrer 
 Inntekter:  17397.37,- 
 Utgi�er:  -8944.30,- 
 Overskudd:  8453.07,- 
 Beholdning bank pr. 31/12-2021:  116 424,79 
 Komple� regnskap kan lastes ned på Langangen.com eller ved å re�e en forespørsel �l 
 velforeningen@langangen.com 

mailto:velforeningen@langangen.com


 Fri�dsklubben 025: 
 2021 var nok et år preget av korona, noe som gjenspeiler både ak�vitet på fri�dsklubben og 
 antall medlemmer. Det var stor stas for frivillige, barn og ungdom da vi åpnet dørene igjen 
 siste søndag i oktober. Vi rakk dessverre bare 2 klubbkvelder, før vi nok en gang må�e stenge 
 ned. Det gledelige er at det på siste klubbkveld før nedstengning var 28 barn og unge innom 
 dørene på fri�dsklubben, noe som gir oss mo�vasjon �l å fortse�e når vi kan åpne igjen i 
 2022. 

 Styret har i 2021 bestå� av: 

 Mona Aaby, leder. 

 Gunhild Moholt, sekretær 

 Grete Ryberg Gustavsen, kasserer. 

 Birgi�e Mathisen, styremedlem. 

 Tomas Bergstrøm er med i styret ved særlig behov.  

 Regnskap kontantkasse, Fri�dsklubben: 

 Kontante inntekter fra Fri�dsklubben fordeles på innkjøp �l kiosken, ak�viteter og utstyr �l 
 disse, samt �l turer klubben arrangerer. 

 Beholdning kontant pr. 31/12-2020:  5799,54 
 Inntekter: 
 Kiosk/fra bank  :  :  4404,-  Kiosk/overføring bank 

 Utgi�er: 
 Kiosk  :  -1802,35  kioskdri� 
 Utstyr  :  -5375,-  Turutstyr etc. 

 Inntekter:  :  4404,- 
 Utgi�er:  :  -7177,35,- 
 Overskudd/Under.  :  -2773,35,- 

 Beholdning kontant pr. 31/12-2021:  3026,19,- 
 De�e inkluderer overførsel fra bank, resterende av  gave fra DNB-s��elsen på kr: 3034 
 kroner, som ble brukt �l innkjøp kiosk for oppstart høst -21. 



 Regnskap Bankkonto, Fri�dsklubben: 

 Beholdning bank pr. 31/12-2020:  54914.24,- 
 Inntekter: 
 Medlemskont  :  1100,- 
 Kiosk  :  1391.07,-  Kiosk/inngang 

 Utgi�er: 
 Langangen Skole  :  -20000,-  Sponsing ballbinge 
 Overføring  -3034,-  Til kontantkasse 

 Inntekter:  :  2491,07,- 
 Utgi�er:  :  -23034,- 
 Overskudd/Under.  :  -  20542.93,- 

 Beholdning bank pr. 31/12-2021:  34371.32 


